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Förslag Övriga ärenden antecknas för kännedom. 
 
Behandling Timo Noroviita frågade om skogsstrategins situation och tidtabell. 

Landsbygdschefen berättade att upphandlingen är i det skedet att det för 
noggrannare diskussioner med anbudsgivarna. Vem som gör strategin 
torde väljas inom februari.  I anbudsbegäran har framförts att strategin 
borde vara färdig för politisk behandling inom augusti. 

 
Stadsstyrelsen representant Kari Hagfors informerade om att behandlingen 
av nätfiskereglerna för Lovisaviken bordlades under behandlingen i 
stadsfullmäktige. 

 
Beslut Övriga ärenden antecknades för kännedom. 
 


